

الاجتماع البرلماني في الدورة الـ 27 لمؤتمر الأطراف (COP 27)

الأحد، 13 تشرين الثاني/نوفمبر 2022

شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية

ملخص

إن المؤتمر السنوي لمؤتمر الأطراف هو أهم تجمع دولي بشأن تغير المناخ. وهو يدعو القادة، وصانعي السياسات، والعلماء، والمجتمع المدني من جميع أنحاء العالم إلى تحديد حلول مشتركة للنهوض بالعمل المناخي.

وينظم الاتحاد البرلماني الدولي بالشراكة مع مجلس النواب في جمهورية مصر العربية الاجتماع البرلماني المقرر عقده بمناسبة الدورة الـ 27 لمؤتمر الأطراف لاتفاقية الأمم المتحدة الإطارية بشأن تغير المناخ (COP27). وسيعقد الاجتماع في 13 تشرين الثاني/نوفمبر 2022 في شرم الشيخ، جمهورية مصر العربية.

وسيجمع الاجتماع برلمانات العالم ويوفر منصة لمعالجة قضايا المناخ الرئيسية بما في ذلك خفض الانبعاثات، وتوسيع جهود التكيف، وحشد التمويل المناخي للبلدان النامية الواردة في مقدمة المعرضين لآثار تغير المناخ. وسييسر الاجتماع الحوار بشأن أزمة المناخ في ما بين الأوساط البرلمانية العالمية بهدف تحديد الحلول البرلمانية الدولية لعالم أكثر استدامة.

إشعار هام: إن الاتحاد البرلماني الدولي ومجلس النواب في جمهورية مصر العربية غير قادرين على تيسير الاعتماد في الدورة الـ 27 لمؤتمر الأطراف (COP 27) أو المساعدة في أي ترتيبات لوجستية، بما في ذلك المساعدة في الحصول على تأشيرة الدخول إلى جمهورية مصر العربية أو الإقامة أو النقل. ويتعين على الوفود أن تقوم بهذه المسائل بمفردها. وحيثما أمكن، يشجع المندوبون إلى الاجتماع البرلماني على السفر إلى جمهورية مصر العربية بصفقتهم أعضاء في الوفود الوطنية الرسمية إلى الدورة الـ 27 لمؤتمر الأطراف (COP 27) من أجل تسهيل المسائل اللوجستية.



Parliamentary Meeting at COP27

Sunday, 13 November 2022
Sharm-el-Sheikh Egypt

Summary

The annual COP conference is the most important international gathering on climate change. It convenes leaders, policymakers, scientists and civil society from around the globe to identify joint solutions to advance climate action.

The Parliamentary Meeting to be held on the occasion of the 27th session of the Conference of the Parties of the United Nations Framework Convention on Climate Change (COP27) is being jointly organized by the Inter-Parliamentary Union (IPU) and the Egyptian House of Representatives. The meeting will take place on 13 November 2022 in Sharm-El Sheikh, Egypt.

The meeting will bring together the world's parliaments and provide a platform to address key climate issues including emissions reductions, scaling-up adaptation efforts and mobilizing climate finance for developing countries that are on the front lines of climate change. The meeting will facilitate dialogue on the climate crisis among the global parliamentary community with the aim of identifying inter-parliamentary solutions for a more sustainable world.

Important notice: The IPU and the Egyptian House of Representatives are unable to facilitate accreditation to COP27 or to assist with any logistical arrangements, including visa support for entry into Egypt, accommodation or transportation. Those matters are to be handled by delegations individually. When possible, delegates to the Parliamentary Meeting are encouraged to travel to Egypt as members of official national delegations to COP27 to simplify logistical matters.